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Note:

English
1. The lamps may only be installed by authorized and qualified technicians ac
-cording the valid regula�ons for electrical installa�on. 

2. The manufacturer does not accept any responsibility for injuries or damage
resul�ng from improper use of the light. 

3. A�en�on! Before star�ng the installa�on work, make sure that the mains
power line is voltage-free–turn off safety cutout or unscrew the protec�on f
-use. The switch must be“OFF”. 

4.Warning! Before drilling the moun�ng holes, make sure that no gas, water
or electricity pipes and wires can be drilled through or damaged in your chos
-en moun�ng loca�on.

5. Descrip�on of the supply terminals: L = Phase N = Neutral conductor      = 
Earthed conductor. 

No�z:

Deutsch
1.Die Leuchten dürfen nur von autorisiertem Fachpersonal nach den jeweils
geltenden Elektro- Installa�onsvorschri�en installiert werden.

2.Der Hersteller übernimmt keine Verantwortung für Verletzungen oder Sch
-äden, die Folge eines unsachgemäßen Gebrauchs der Leuchte sind.

3. Achtung! Vor Beginn der Montagearbeiten die Netzleitung spannungsfrei 
schalten – Sicherungsautomat ausschalten bzw.Sicherung heraus drehen. Sc
-halter auf “AUS”.

4. Achtung! Vergewissern Sie sich vor dem Bohren der Befes�gungslöcher, d
-ass an der Bohrstelle keine Gas-, Wasser- oder Stromleitungen angebohrt o
-der beschädigt werden können.

5. Bezeichnung der Anschlussklemmen: L = Phase N = Neutralleiter      = Schu
-tzleiter.

Noter:
Français

“OFF”

     UK Authorized Representa�ve
Company name: YH Consul�ng Limited
Address: C/O YH Consul�ng Limited Office 147,Centurion House ,
London Road , Staines-upon-ThamesStaines , Surrey , London，
TW18 4AX
Tel：+44 07514-677868     Email: H2YHUK@gmail.com 

Mainzer Landstr.69 Frankfurt am Main

60329 e-crossstu@outlook.com

+49 69332967674    
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